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سهرابی: با هواداران تراکتور 3 امتیاز را گرفتیم
ورزشی  / سرویس  عصرآزادی 
- فره�اد فرهادپ�ور: مدیرعامل 
باش�گاه تراکتور گف�ت: حمایت 
همه جانبه پرش�ورها زمینه ساز 
کسب سه امتیاز مقابل مس شد.

ب��ه گ��زارش س��رویس ورزش��ی 
عصرآزادی، میر معصوم س��هرابی ، با 
تاکید بر اینکه بازگش��ت پرشورها به 
ورزش��گاه، نویدبخش روزهای خوب 
برای تراکتور اس��ت، اظهار داش��ت: 
ابتدا فرارس��یدن س��ال ن��و و حلول 
ماه مبارک رمضان را خدمت تمامی 
عرض  تبری��ک  جه��ان  مس��لمانان 
می کنم. معتقدم بازگش��ت هواداران 
به ورزش��گاه ها بعد از دو س��ال  و پیروزی تراکتور از برکات همین ماه مبارک است. وی ادامه 
داد: من از هوادارانمان به جهت حضور پرتعداد و پرشور و همکاری و همراهی با عوامل اجرایی 
مسابقه، نهایت سپاس و قدردانی را دارم. سهرابی خاطرنشان کرد: دیدن هواداران در ورزشگاه 
پس از مدت طولانی، اتفاق خوش��حال کننده ای است و معتقدم حمایت همه جانبه پرشورها 
زمینه س��از کسب سه امتیاز مقابل مس ش��د. وی ادامه داد: باشگاه تراکتور بیش از هر تیمی 
از نبود هوادارانش متضرر شده است، به همین دلیل ما از مدت ها قبل به دنبال فراهم کردن 
ش��رایط بازگشت هواداران به ورزش��گاه یادگار امام )ره( بودیم. جا دارد از آقای عابدین خرم، 
استاندار آذربایجان شرقی که دستورات لازم را برای آماده سازی ورزشگاه یادگار امام )ره( صادر 
کرد و همواره کمک حال باشگاه در رفع مشکلات است، تشکر و قدردانی کنم. حضور ایشان 
در اس��تان، یک موهبت برای تراکتور بوده و امیدوارم با حمایت آقای خرم، س��ایر مش��کلات 
پیش روی باش��گاه نیز حل شود. س��هرابی با تاکید بر اینکه بازی دو تیم تراکتور و مس، تنها 
بازی با تماشاگر روز گذشته بود، گفت: این موضوع نشانگر تلاش های انجام شده برای بازگشت 
هواداران به ورزشگاه یادگار امام )ره( است. جا دارد از نیروی انتظامی، ستاد استانی مقابله با 
کرونا، هیات فوتبال استان، اداره کل ورزش و جوانان استان، شهرداری تبریز و دانشگاه علوم 
پزشکی تبریز که نهایت همکاری و همراهی را در خلق چنین روز باشکوهی داشتند، تشکر و 
قدردانی کنم. مدیرعامل باشگاه تراکتور تأکید کرد: جا دارد از آقای مهندس زنوزی نیز بابت 
حمایت های مادی و معنوی از تیم تش��کر کنم. ایش��ان علی رغم برخی ناملایمتی ها، دلس��رد 
نش��ده و از حمایت هایش دس��ت نکشیده است. وی ادامه داد: حضور آقای زنوزی در باشگاه و 

جلسه با بازیکنان قبل از بازی با مس، انرژی و انگیزه بازیکنان را چند برابر کرد.
س��هرابی با اش��اره به سخنان زنوزی مبنی بر حمایت همه جانبه از باشگاه، گفت: ما با تمام 
قوا در راستای رفع نواقصات تیم بر اساس نظر سرمربی و خوشحالی و تکریم هواداران تلاش 

خواهیم کرد و انشالله روزهای خوبی در انتظار تراکتور است.

 حمایت قاطع پیشکسوتان فوتبال باشگاه تراکتور
 از مالک باشگاه

عصرآزادی / سرویس ورزشی - فرهاد فرهادپور: پیشکسوتان باشگاه تراکتور در 
دیدار با مالک باشگاه تراکتور، حمایت خود را از وی اعلام کردند.

به گزارش سرویس ورزشی عصرآزادی، پیش از بازی تراکتور با مس رفسنجان، جمع کثیری 
از پیشکس��وتان باش��گاه تراکتور در مجموعه دریک با محمدرضا زنوزی مالک باشگاه تراکتور 
 دیدار و با صدور بیانیه ای حمایت خود را از وی اعلام کردند که متن آن به ش��رح زیر اس��ت:

ما پیشکسوتان باشگاه تراکتور به عنوان دلسوزان و خیرخواهان تیم قدیمی و ریشه دار تراکتور، 
حمایت کامل و قاطع خود از مالکیت آقای محمدرضا زنوزی به عنوان تنها شخص سرمایه گذار 
در عرصه ورزش به خصوص فوتبال در خطه پهلوان پرور آذربایجان عزیز اعلام و حضور هر چه 

بیشتر و قوی تر این تیم در لیگ برتر خواهانیم.

 داوران تبریزی در اولین دوره داوری هانمادانگ
 در ایران

عصرآزادی / سرویس ورزشی: 
آذربایج�ان ش�رقی در  داور   3
اولین دوره داوری هانمادانگ در 

تهران حضور یافتند.
ب��ه گ��زارش س��رویس ورزش��ی 
بار  نخس��تین  ب��رای  عص��رآزادی، 
از  خ��ارج  در  هانمادان��گ  داوری 
کش��ور ک��ره جنوبی و ب��ه میزبانی 
 ایران در ش��هر تهران برگزار ش��د.

اساتید علیرضا امینی، عباس خلیل 
زاده و یل��دا بش��ک از آذربایج��ان 
ش��رقی در اولی��ن دوره داوری بین 
الملل��ی هانمادانگ به میزبانی ایران 

حضور داشتند .

فریرا به تراکتور پیوست

عصرآزادی / سرویس ورزشی - فرهادپور: تراکتور یک مدافع پرتغالی به خدمت گرفت.
ب��ه گ��زارش س��رویس ورزش��ی عص��رآزادی، تیاگ��و فری��را مداف��ع ۲۸ س��اله اه��ل پرتغال، 
 پ��س از پش��ت س��ر گذاش��تن تس��ت های پزش��کی ب��ه ط��ور رس��می ب��ه تراکت��ور پیوس��ت.

فریرا س��ابقه ب��ازی در تیم های پایه پورتو، پورتو ب، زولته وارخ��م در لیگ بلژیک، اونیائو پرتغال، 
 یونیورسیتاتیا کرایووا در لیگ برتر رومانی و ام تی کی بوداپست در لیگ برتر مجارستان را در کارنامه دارد.
 ای��ن نخس��تین بازیک��ن خارجی تی��م تراکت��ور در این فص��ل لیگ برتر فوتبال کش��ور اس��ت.

آخرین بازیکن خارجی تیم تراکتور حمزاوی از کشور الجزایر بود که در دو مقطع زمانی به عنوان 
 مهاج��م در تی��م تراکت��ور بازی کرده و در نهایت فق��ط یک گل برای تیم تراکتور به ثمر رس��اند.

تیم تراکتور در هفته بیس��ت و چهارم لیگ برتر فوتبال کش��ور در تبریز با یک گل از سد تیم مس 
رفسنجان گذشته بود.

س�رمربی تی�م ملی فوتس�ال گف�ت: اهداف 
درازمدت�ی را ترس�یم ک�رده  و از فدراس�یون 

فوتبال توقع کمک داریم.
وحید شمسایی در اولین نشست خبری خود اظهار 
داشت: اگر من امروز اینجا نشستم به واسطه کمک ها 
و انتقادات دوستان بوده است. اهداف طولانی داریم و 

امیدوارم به کمک هم بتوانیم موفق شویم. 
وی ادامه داد: بعد از وقفه دو س��اله ناشی از کرونا، 
یک عقب گرد در آس��یا داش��تیم. مس��ابقات در اروپا 
در ح��ال برگ��زاری بود ولی ما برخی از مس��ابقات را 

نداشتیم. 
شمسایی گفت: در مرحله مقدماتی در قرقیزستان 

خواهیم بود و در مرحله اصلی باید به کویت برویم. 
س��رمربی تیم ملی فوتس��ال بیان کرد: کار بس��یار 
س��ختی در پیش داری��م. بازیکنان بای��د بدانند کجا 

آمدند و تمام تلاششان را به کار بگیرند. 
وی ادامه داد: ما یک کار گروه خوب داریم. ش��هاب 
س��فال منش به عنوان یکی از کس��انی ک��ه در علم 
بدنس��ازی فوتسال خبره اس��ت و مصطفی نظری که 

چندین سال بهترین گلر ایران بوده است. 
شمس��ایی گفت: جا دارد از ش��هاب الدین عزیزی 
خادم)رییس سابق فدراسیون فوتبال( تشکر کنم که 
در هم��ان ابتدا پاداش های معوق��ه را دادند و من در 

زمان او انتخاب شدم. 
وی اظهار داش��ت: می دانم ش��رایط س��خت است. 
بازیگری با مربیگری بس��یار متفاوت اس��ت. دریایی 
از فاصل��ه را می ت��وان حس کرد. فدراس��یون فوتبال 
بدون رو دربایستی باید  در این زمینه کارها را انجام 
دهد. ما هم از ارتباطات خود اس��تفاده می کنیم ولی 
اگر قرار باش��د مانند گذش��ته به خاط��ر نبود بلیت، 
بازی های دوستانه خوب را از دست بدهیم، عقب گرد 

می کنیم.
س��رمربی تیم ملی فوتس��ال عنوان کرد: من خاک 
این رش��ته را خوردم. باخ��ت و برد زیاد دیدم و زمان 
امضای قرارداد روز و تاریخ را برای خودم ندیدم. نظم 

و انضباط برای من در اولویت است. 
وی در مورد لیگ برتر فوتسال گفت: ثبات تیم ملی 
وابس��ته به وجود باشگاه ها است. اگر بازیکن به خوبی 
از سوی باشگاه حمایت نشود به مشکل بر می خوریم. 
چند سال است که تیم ها تا آخرین لحظه می جنگند. 

این نش��ان می دهد لیگ بسیار پویایی داشتیم. آرش 
جابری به خوبی لیگ را برگزار کرد. لیگ با بازی های 
ملی بسیار متفاوت است. اگر زمان داشتم لیگ را هم 
می دیدم. باید بیش��تر وقت بگذاریم و انتخاب درست 

داشته باشیم. ما یه نفری انتخاب می کنیم.  
شمس��ایی اضافه کرد: اگر ب��ا همان تیم قبلی خود 
به آس��یا می رفتیم، چشم بسته قهرمان می شدیم اما 

استراتژی ما فرق می کند.
س��رمربی تیم ملی فوتس��ال در مورد خط زدن نام 
احمد اس��ماعیل پور و بهروز عظیمی گفت: اسماعیل 
پور بازیکن ارزنده کش��ورمان و بسیار با اخلاق است. 
عظیمی هم آینده  ار اس��ت اما نظم تیمی برای مهم 
بود. با هم تصمیم گرفتیم که اصول را رعایت کنیم. 

شمس��ایی بیان کرد: من و گروهم تلاش می کنیم 
که در آینده بهترین نسل را بسازیم. ما راهکار داریم. 
نمی خواهی��م  اعتماد دیگر تیم ها را از دس��ت بدهیم. 
اندازه س��ر س��وزن در فوتس��ال دنیا اعتبار داریم و با 
تلفن به س��رمربی دیگر تیم ها رایزنی می کنیم. البته 
این کارها باید رس��می شود. اگر فدراسیون همکاری 
نکن��د، ضربه می خوری��م. می دانم کار س��ختی برای 
جام جهانی فوتبال دارند اما ما فوتس��ال هستیم. یک 
جاهایی اعتبار فدراس��یون فوتبال را فوتسال بدست 

آورده است. این رشته را سر راهی تلقی نکنید. ما در 
تغییر نسل سوم آسیا و بعداً سوم جهان شدیم. حرف 

نزنید، عمل کنید.
وی تصری��ح ک��رد: این تی��م ملی ب��رای بازیکنان 
آماده اس��ت. اندازه عقل مان مس��ایل را جلو می بریم. 
س��تاره های نسل ما روی س��ر ما جا دارند. ما ۶ نفر 
بازیکن متولد ۷۹ داریم. لیس��ت نهایی هم بازیکنان 
جوان دارد. در آخرین لیس��ت ۶ سال و دو ماه تغییر 
سن داش��تیم. بازیکنان در س��ن بالا به اوج آمادگی 
می رسند. هر کس��ی بهتر عمل کرد در تیم جا دارد. 

درِ تیم ملی به روی همه باز است. 
سرمربی تیم ملی فوتس��ال در مورد ترس از تغییر 
نس��ل گفت: بله این ترس وجود دارد. دوس��ت دارم 
خ��ودم از بین بروم و نابود ش��وم اما پ��ای چند چیز 
بمانم. ی��ک اینکه کس��انی را بیاورم که کس��ی آنها 
را ندیده اس��ت. دیگ��ر اینکه در گذش��ته پیراهن را 
از بازیکنان می گرفتند و نباید به این ش��کل باش��د. 
من ای��ن موضوع را به میرش��اد ماجدی)سرپرس��ت 
فدراسیون فوتبال( گفتم. این یک موضوع ساده است 
و من نمی گذارم این اتفاق بیافتد. درس��ت اس��ت که 
این کار هزینه دارد اما به هزینه اش می ارزد. ما آمدیم 

بسوزیم و بسازیم. 

وی بیان کرد: الحمدلله  ادو خوب ش��روع ش��د. به 
ماج��دی گفتم که »اگر دی��دی یک روزی آمدم و به 
دنب��ال پول بودم، جایزه داری«؛ رقم قرارداد را کاری 
کردیم ۷۰۰ برابر شود. می دانیم اولویت فوتبال است 
اما نباید تبعیض قائل شد. اگر از یک تا ۱۰، به فوتبال 
۱۰ می رسند به ما باید حداقل ۳ را بدهند. زیاده خواه 
نیس��تیم ولی ما هم باید سهم داش��ته باشیم. روزی 
که به ش��خصیت تیمی من ضربه بخ��ورد، اولین نفر 

خودم می روم.
وی عن��وان کرد: خود ما هم باید قدم جلو بگذاریم. 
دیدگاه ها باید نسبت به فوتسال تغییر کند. خود من 
ه��م می توانم کمک کنم. دوس��تان زیادی داریم اما 

فدراسیون هم باید کار خودش را انجام دهد.
شمسایی در مرود بازی دوستانه با افغانستان اظهار 
داشت: مرتضایی دوست صمیمی من است و شبانه از 
من خواس��ت با تیم ملی افغانستان بازی کنیم. اینکه 
بخواهد رسمی اعلام ش��ود، نبود. برای ما نتیجه هم 

مهم نبود.
س��رمربی تیم ملی فوتس��ال در خصوص لو رفتن 
اسامی بازیکنان تیم ملی گفت: جالب بود بعد از بیرون 
آمدن از کمپ، اس��امی روی سایت ها بود. اسامی باید 
از س��ایت فدراسیون بیرون بیاید. سه سرمربی به من 

زنگ زدند و در مورد لیست صحبت کردند.
شمس��ایی عن��وان ک��رد: م��ن همیش��ه از جز به 
کل رس��یدم. ما از لحاظ امکانات، ک��م نداریم و این 
چیزهای��ی که الان در اختیار م��ا قرار می دهند، قبلا 
وجود نداشت و این موضوع برای من خوشحال کننده 

نیست.
تیم ملی فوتس��ال کش��ورمان در حال حاضر خود 
را برای حضور در مس��ابقات مقدماتی قهرمانی آسیا 
آماده می کند. تیم ای��ران در گروه A این رقابت ها با 

قرقیزستان، ترکمنستان و مالدیو هم گروه است.
کاروان تیم کشورمان ۱۷ فروردین  ایران را ترک می کند و 

طبق برنامه زیر باید به مصاف حریفان خود برود:
 یکشنبه ۲۱ فروردین

ایران - مالدیو / ساعت ۱۵:۳۰
دوشنبه ۲۲ فروردین

ایران - ترکمنستان / ساعت ۱۵:۳۰
 سه شنبه ۲۳ فروردین

ایران - قرقیزستان / ساعت ۱۸:۳۰

سرمربی تیم بس�کتبال نظم آوران سیرجان گفت: ما با عبور از 
مهرام به نیمه نهایی لیگ برتر رس�یده ایم و الان نیز برای رسیدن 

به فینال مقابل ذوب آهن قرار می گیریم.
علی آرزومندی ، درباره ش��رایط فعلی تیم نظم آوران سیرجان در لیگ 
برتر بس��کتبال ب��ا توجه به حضور در نیمه نهایی ای��ن فصل، توضیح داد: 
بعد از دو دور اس��تراحتی که داش��تیم خوش��بختانه روند خوب تیم را با 
تمرینات مناسب حفظ کردیم، از دیروز هم تمرینات خود را برای حضور 
در بازی مقابل ذوب آهن شروع کرده ایم. به هر حال در سری نیمه نهایی 
با ذوب آهنی بازی داریم که یک تیم با شخصیت در لیگ به شمار می رود. 

تیمی قوی و منظم که در طول فصل هم ثبات داشته است.
او درباره پیش بینی اش از نتیجه سری نیمه نهایی نیز گفت: به هر حال 
بازی ها و س��ری نیمه نهایی همیشه س��خت است و تیمی که شخصیت 
فینال رفتن را داش��ته باشد و با تمرکز بیش��تری وارد میدان شود، قطعا 
به فینال خواهد رس��ید. ما هم با همه توان سعی در صعود به دور پایانی 
داریم.  سرمربی تیم نظم آوران سیرجان، در پاسخ به این سوال که چگونه 
تی��م تازه وارد خود ب��ه لیگ برتر را با آمادگی کامل ذهنی به مصاف تیم 
قدرتمند و با تجربه ای چون مهرام در مرحله یک چهارم فرستاد؟ تصریح 
کرد: ما وقتی وارد پلی آف شدیم، از همان ابتدا روی بحث آمادگی ذهنی 
در تیم کار کرده و س��عی داشتیم شرایط خوبی را ایجاد کنیم. البته این 
ه��دف گذاری از همان ابتدا مد نظر ما ب��ود تا مقابل هر حریفی که قرار 

گرفتیم، به خودمان باور داشته باشیم.
او ادامه داد: در این مس��یر تمرینات خوبی داشتیم، واقعا شاهد همدلی 
بازیکن��ان هم بودی��م که با انگیزه کن��ار یکدیگ��ر کار می کردند. نتیجه 
تمرین��ات و همدل��ی ارائه بازی های خ��وب بود که خوش��بختانه با ارائه 

عملکردی مناسب هم به نیمه نهایی رسیدیم.
آرزومندی در پاسخ به این سوال که آیا هدف گذاری نظم آوران از همان 
ابتدای فصل حضور در جمع چهار تیم پایانی بود؟ اظهار کرد: در حقیقت 
همیشه یک هدف گذاری با توجه به بودجه و شرایط هر باشگاهی وجود 
دارد که اگر به آن نقطه برس��ید نمره قبولی گرفته اید و اگر به آن نقطه 
نرسید هم در واقع نمره مردودی می گیرید. هدف ما ابتدای فصل حضور 
در بین هش��ت تیم بود که حضور در آن نقطه نمره قبولی برای کل تیم 
به ش��مار می رفت، اما ما از همان ابتدا در هیچ بازی برای خودمان سقف 

مشخص نکردیم و تمام بازی ها را برای برد وارد زمین شدیم.
او افزود: ما همیشه درصد بردی در هر بازی برای خودمان قائل هستیم. 
البته وقتی با یک تیم جوان و س��ال اولی در لیگ مرحله به مرحله بالاتر 
می روید این درصد برد کاهش پیدا می کند، اما صفر نمی ش��ود. هدف ما 
هش��ت تیم بود، اما درصدی را هم برای رس��یدن به نیمه نهایی یا حتی 
فینال در نظر داشتیم که خوشبختانه فعلا تا نیمه نهایی بالا آمده ایم. الان 

به نیمه نهایی رسیدیم و از تمام تلاش و شانس خود هم استفاده می کنیم 
تا به فینال برسیم.

آرزومن��دی در واکنش به این موضوع که به نظر می رس��د نس��بت به 
داوری ه��ای مرحله پلی آف و خصوصا بازی با مهرام معترض بود؟ توضیح 
داد: من بحثم سوت داوران نبود، بلکه بحثم شرایط بازی بود. ما تیم سال 
اولی بودیم و تیم مقابل مهرام با شخصیت و با قهرمانی های متعدد بود که 
عقبه طولانی دارد. من در جریان بازی احس��اس می کردم یکی از داوران 
احترامی که به حریف قائل هس��ت را به ما قائل نبود، وگرنه ما ۳۰ بازی 

در لیگ داشتیم و من هیچوقت اعتراض نکردم.
س��رمربی تیم نظم آوران س��یرجان ادامه داد: بازی هایی در طول فصل 
بود که ما واقعا از داوری آس��یب دیدی��م و نتیجه را با یک یا دو اختلاف 
واگذار کردیم چون داوران در لحظه های آخر و حساس واقعا خطاهایی را 
به روی بازیکنان ما نگرفتند. با همه این صحبت ها اما ما اعتراض نکردیم 
و معتقد بودیم داور هم اش��تباه می کند.  او در پاسخ به این سوال که آیا 
از تع��داد بازی های این فصل لیگ راضی اس��ت؟ توضیح داد: به نظر من 
افزودن ی��ک مرحله به لیگ و افزایش تعداد بازی ها با توجه به ش��رایط 
س��ختی که کرونا ایجاد کرده است، یک قدم رو به جلو نسبت به گذشته 
بود. اما موضوع ایده آل برای لیگ ایران داش��تن یک برنامه مدون اس��ت 
ک��ه فعلا نداریم. باید برنامه ریزی چهار پنج س��ال آین��ده لیگ را از الان 
مش��خص کنیم تا با یک فرمت مشخص لیگ را برگزار کنیم. آرزومندی 
درباره احتمال حضور هواداران در بازی های مرحله نیمه نهایی نیز توضیح 
داد: بنده یک چیزهایی شنیدم که در تلاش هستند درصدی از هواداران 
به س��الن بیایند، اما نیازمند به اجازه وزارت بهداش��ت و ورزش بود که از 

آخرین وضعیت این موضوع اطلاع دقیق ندارم.

گفتگو با علی آرزومندی
هدف شگفتی سازان لیگ بسکتبال چیست؟

از فدراسیون فوتبال توقع کمک داریم؛ انضباط در اولویت است
شمسایی:

 دختران وزنه بردار به مسابقات جوانان جهان
 اعزام نمی شوند

اینفانتینو در واکنش به حذف احتمالی ایران از جام جهانی؛ 
»لطفا شوخی را کنار بگذارید«

مشاور فنی تیم ملی وزنه برداری زنان گفت: زمان زیادی 
تا مسابقات قهرمانی جوانان جهان یونان باقی نمانده است. 
نبود اردو و زمان بر بودن اخذ ویزای ش�ینگن سبب شد تا 

اعزام نشدن دختران به این رقابت ها را پیشنهاد دهم.
اکبر خورشیدی ، اظهار داش��ت: مسابقات جوانان جهان یونان 
اواخر اردیبهش��ت برگزار می شود. در جلسه ای که با علی مرادی 
رییس فدراس��یون وزنه برداری داش��تم، صلاح دیده شد تا اردوها 
آخر ماه رمضان برگزار ش��ود. امس��ال مس��ابقات سخت و فشرده 
بازی های کشورهای اسلامی، مس��ابقات جوانان و نوجوانان آسیا 

ازبکستان و بازی های آسیایی را در پیش داریم.
وی افزود: همچنین با رییس فدراس��یون موضوع عدم اعزام دختران به مس��ابقات قهرمانی جهان را مطرح 
کردم زیرا اردوهای تیم ملی برگزار نشد و زمان زیادی هم برای  آمادگی آنها نداریم. علاوه بر آن صلاح دانستم 
تا با توجه به فش��ردگی زمان مس��ابقات آسیایی و اسلامی دختران راهی یونان نشوند اما با نفرات بیشتری در 

مسابقات آسیایی شرکت کنیم.
مش��اور فنی تیم ملی وزنه برداری زنان عنوان کرد: با توجه به زمان باقی مانده تا مس��ابقات جوانان جهان 
بهتر است تا دختران راهی این رقابت ها نشوند زیرا در کنار مسایلی که مطرح شد، آماده شدن ویزای شینگن 
و قوانین س��خت تس��ت دوپینگ زمان زیادی می برد. به همین دلیل به مرادی پیش��نهاد دادم تا در مسابقات 

جهانی شرکت نکنیم.
وی ادامه داد: در خصوص پس��ران وزنه بردار باید از س��یدعلی حسینی بپرسید که آیا به این مسابقات اعزام 

می شوند یا خیر و از وی نقل قول نمی کنم. تصمیم نهایی را مرادی می گیرد.
خورش��یدی یادآور ش��د: در مجموع بین ۱۵ تا ۲۰ دختر را به اردو دعوت می کنیم و امیدوارم در این مسیر 
از حمایت وزارت ورزش و کمیته ملی المپیک برخوردار شویم. در اعزام دختران به بازی های آسیایی موضوع 
حدنصاب ورزشکاران مهم است و اخطارهای لازم را به ورزشکاران دادم تا با آمادگی ۸۵ درصد به اردو بیایند. 

زیرا زمان نداریم و باید بزودی برای این بازی ها آماده شویم.
وی در پاس��خ به این پرسش که آیا پوپک بسامی و پریسا جهانفکریان به این بازی ها اعزام می شوند، گفت: 
اس��امی همه را اعلام کردیم اما آنها باید از فیلتر کمیته ملی المپیک رد ش��وند و نظر مسوولان بر این است تا 
کیفی گرایی کنیم و تعداد کمتری راهی این مس��ابقات ش��وند. وزنه بردارانی راهی این بازی ها خواهند شد که 
توانایی و شایس��تگی بیشتر و رکورد بهتری داشته باشند. امیدوارم وزارت ورزش و کمیته حمایت بیشتری از 

دختران وزنه بردار کنند. این پتانسیل را داریم تا در بخش زنان افتخارات لازم را کسب کنیم.

رییس فدراس�یون بین الملل�ی فوتبال)فیفا( که روز 
ش�لوغی را در فلورانس ایتالیا پش�ت سر می گذاشت، 
ب�ار دیگر حذف احتمالی ای�ران از جام جهانی ۲۰۲۲ و 
جایگزین ش�دن این تیم با ایتالیای حذف ش�ده را رد 

کرد.
بدنبال انتش��ار شایعاتی مبنی بر تحریم ایران از حضور در 
جام جهان��ی ۲۰۲۲ به دلیل اتفاقات رخ داده در ورزش��گاه 
ام��ام رضا)ع( و ممانعت از ورود زنان به ورزش��گاه مش��هد، 

گزارش هایی مبنی بر جایگزین شدن تیم ملی ایتالیا به جای ایران منتشر شد.
با این حال، پس از رد این گزارش ها از س��وی »اوِلینا کریستیلین« عضور اجرایی فیفا، امید هواداران 

آتزوری برای سفر به دوحه و فراموشی کابوس دوباره آنان، به یاس بدل شد.
و ح��الا، »جیان��ی اینفانتینو« با بازتاب هم��ان نظر، احتمال حضور تیم ملی ایتالی��ا به جای ایران را 
در جام جهانی قطر رد کرد و در پاس��خ به پرسش��ی در این باره گفت: خواهش می کنم بیایید جدی 

باشیم.
اینفانتین��و پیش از این گفته بود که عدم صعود ش��اگردان »روبرتو مانچینی« به جام جهانی آن هم 

برای دومین بار متوالی، تقریبا اشک او را در آورده است.
وی همچنین تاکید کرد که برگزاری دو سال یک بار جام جهانی، محتمل است.

مرد ایتالیایی در این خصوص تاکید کرد: وقتی راجع به برگزاری دو س��ال یک بار جام جهانی حرف 
می زنی��م به این دلیل اس��ت که حس و حالی که این تورنمنت ایجاد می کند، فوق العاده اس��ت. ایتالیا 
تقریبا همیش��ه در جام جهانی حضور داشته است؛ سایر کش��ورها هم می خواهند بیشتر حضور داشته 

باشند و امید دادن به سایر کشورها امری حیاتی است.
وی افزود: به تجربه ای که در دوران کودکی داشتم، فکر می کنم و اگر امروز سایر بچه ها نتوانند چنین 
تجربه ای داشته باشند، شرم آور است. در این دنیای از هم گسیخته، مهم است که فرصت های بیشتری 
برای اتحاد و ورزش داش��ته باشیم. هم اکنون، بهترین بازیکنان در بهترین لیگ ها توپ می زنند و سایر 

بازیکنان منزوی هستند.  
ریی��س فیف��ا علاوه بر این، مقامات ایتالیایی را ترغیب کرد تا ورزش��گاه »المپیک��و« را به نام »پائولو 

روسی« نامگذاری و هواداران یوونتوس را خوشحال کنند.


